

2024

# Company Profile

## الملف التعريفي للشركة

Empowering Your Success with Quality Manpower Solutions, Every Step of the Way.

نقوم بتمكين نجاحك من خلال حلول القوى العاملة عالية الجودة،  
في كل خطوة من الطريق.

Manpower For U





# About Company عن الشركة

Welcome to Manpower For U, your premier commercial brokerage for Manpower Services in the UAE.

Founded in 2023 as a leading provider in the region, we take pride in offering a comprehensive range of labor services tailored to meet your diverse needs.

مرحبًا بكم في "مان بور فور يو"، وكالتك التجارية الرئيسية لخدمات القوى العاملة في الإمارات العربية المتحدة.

تأسست في عام 2023 كمزود رائد في المنطقة، ونحن نفتخر بتقديم مجموعة شاملة من خدمات العمالة مصممة لتلبية احتياجاتك المتنوعة.



## Our Vision And Mission

## رؤيتنا ومهمتنا

At Manpower For U, we understand the importance of reliable support in various tasks, whether in households or businesses. Our mission is to provide optimal solutions with a focus on quality and flexibility. We are committed to facilitating easy access to high-skilled services throughout the UAE.

في "مان بور فور يو"، ندرك أهمية الدعم الموثوق في مختلف المهام، سواء في المنازل أو الشركات. مهمتنا هي توفير حلول مثلى مع التركيز على الجودة والمرونة. نحن ملتزمون بتسهيل الوصول السهل إلى خدمات عالية المهارة في جميع أنحاء الإمارات العربية المتحدة.



## What We Do? ما نقوم به

Our services cover a wide spectrum to cater to different requirements. From household support to professional services, Manpower For U acts as a bridge connecting service providers and individuals seeking high-quality assistance.

We ensure that every interaction on our platform reflects our dedication to excellence and customer satisfaction.

خدماتنا تغطي طيفًا واسعًا لتلبية متطلبات مختلفة. من الدعم المنزلي إلى الخدمات المهنية، تعمل "مان بور فور يو" كجسر يربط بين مقدمي الخدمات والأفراد الذين يبحثون عن مساعدة عالية الجودة.

نحن نضمن أن كل تفاعل عمل منصتنا يعكس التفاني للتميز ورضا العملاء من جانبنا.



Empowering potential,  
building futures.

تمكين القوى البشرية،  
بناء المستقبل.



## Our Services

**Car Services:** Car wash ( Exterior car wash - Full internal and external car wash), Car protection (Protecting the front of the car with a transparent film - Hidden heat insulator) and more.

### Cleaning Services:

House cleaning, House sterilization, Cleaning tanks, Pest control, Termite control, Bird repellent and more.

**Salon and Care Services:** Hair, Make up, Head massage, Nails, Neck and shoulder massage.

## خدماتنا

**خدمات السيارات:** غسيل السيارات ( غسيل سيارات خارجي - غسيل سيارات داخلي وخارجي كامل ) حماية السيارة ( حماية مقدمة السيارة بفيلم شفاف - عازل حراري مخفي) وأكثر.

### خدمات التنظيف:

تنظيف المنازل , تعقيم المنازل , تنظيف الخزانات ومكافحة الحشرات ومكافحة النمل الأبيض وطارد الطيور والمزيد.

**خدمات الصالون والعناية:** الشعر، المكياج، تدليك الرأس، الأظافر، تدليك الرقبة والكتف.



**Children's Services:** Parties, Special, care, Henna, Photograph, and Other activities.

**Courses & Private Teachers:** Home 1:1 Private Tutor, group sessions, online courses and more.

**خدمات الأطفال:** الحفلات، الخاصة، الرعاية، الحناء، التصوير الفوتوغرافي، وغيرها من الأنشطة.

**الدورات والمدرسين الخصوصيين:** مدرس خاص 1:1، محاضرات جماعية، ودورات عبر الإنترنت والمزيد.



## Our E-Platforms منصاتنا الإلكترونية

At Manpower For U, you will benefit from an advanced online platform, which includes a user-friendly website and intuitive mobile applications. These digital tools empower the services providers and our clients to conveniently access our comprehensive range of services anytime, anywhere.



بـ"مان بور فور يو"، ستستفيد من منصة عبر الإنترنت متقدمة، تشمل موقع ويب سهل الإستخدام وتطبيقات متنقلة سهلة الاستخدام. تلك الأدوات الرقمية تمكن مزودين الخدمات والعمالء من الوصول بسهولة إلى مجموعة شاملة من الخدمات في أي وقت وفي أي مكان.

## Apps are Available on iOS & Android التطبيقات متوفرة على نظامي التشغيل iOS و Android

Scan to Download  
امسح للتحميل



MANPOWER FOR U  
مان باور فور يو للعمالة المساعدة

Explore our  
services.

Access high-skilled services  
in the UAE.

Get Started



# Thank You!

Let Us work together!  
نتطلع للعمل معا !



**Contact Us**  
تواصلوا معنا  
info@manpowerforu.com  
+971 50 616 4629



**Visit Our Website**  
زوروا موقعنا  
www.manpowerforu.com

